



INTERNATIONAL SKI  
INSTRUCTORS ASSOCIATION

## Minutes / Protokoll

ISIA Assembly of Delegates / ISIA Delegiertenversammlung

29. March 2023, 4 pm – 6:22 pm local time

Summit Auditorium Levi / Finland



## **1. - Welcome and information on the meeting procedure**

The President welcomes and thanks Levi for the great preparation and well organised Congress. He thanked Peter Hennekes and informs about the decision of Hennekes last year after Sexten to no longer serve as General Secretary after Sexten and also of the German association to nor longer host the ISIA office from October 2022 on. He thanks and highlights the support and the good cooperation.

He gives the word to Interski President Sheckleton to give his greeting to the Assembly.

## **2- Ascertainment of quorum**

The country representatives were registered at the entrance of the meeting and confirmed by the signature of the attending delegates. The President notes that 30 nations are represented with a total of 65 votes. The simple majority therefore is 33 votes and for a 2/3 majority 44 votes.

## **1- Begrüßung und Informationen zum Ablauf der Versammlung**

Der Präsident begrüßt und dankt Levi für die gute Vorbereitung und den gut organisierten Kongress. Er dankt Peter Hennekes und informiert über die Entscheidung von Hennekes im letzten Jahr nach Sexten nicht mehr als Generalsekretär zu fungieren und auch des deutschen Verbandes, das ISIA-Büro ab Oktober 2022 nicht mehr zu beherbergen. Er dankt und betont die Unterstützung und die gute Zusammenarbeit.

Er übergibt das Wort an Interski-Präsident Sheckleton, um sein Grußwort an die Versammlung zu richten.

## **2- Feststellung der Beschlussfähigkeit**

Die Ländervertreter wurden am Eingang der Sitzung registriert und durch die Unterschrift der anwesenden Delegierten bestätigt. Der Präsident stellt fest, dass 30 Nationen mit insgesamt 65 Stimmen vertreten sind. Die einfache Mehrheit beträgt somit 33 Stimmen und für eine 2/3-Mehrheit 44 Stimmen.



	Nation	Number of instructors in ISIA DB	Stamps for 2023	Fee 2023 paid	Status ISIA card	Attending	Right to vote	Votes
1	Andorra	93	108	yes	yes	yes	Angel Cebollero (proxy)	2
2	Argentina	1340	980	yes	yes	yes	Justo Olivieri	2
	Australia	77	100	yes	no	No	Paul Lorenz	1
	Belgium	233	200	yes	yes	no	Lode Nolf	2
3	Bosnia and H.	119	118	yes	no	yes		
4	Bulgaria	49	250	yes	yes	yes	Petar Iankov	2
	Canada	123	120	yes	no	no	Perry Schmunk	1
5	Chile	98	150	yes	yes	yes	Benjamin Varela	2
6	Croatia	655	600	yes	yes	yes	Dag Modric	1
7	Czech Republic	294	226	yes	yes	yes	Jiri Kotaska	2
	Denmark	350	350	yes	yes	No	Rasmus Lundby	2
8	Finnland	174	200	yes	yes	yes	Timo Welsby	2
9	Germany	3598	3025	yes	yes	yes	Wolfgang Pohl	5
10	Great Britain	1404	1015	yes	yes	yes	James Lister	3
11	Greece	145	250	yes	no	yes		
12	Hungary	62	56	yes	yes	yes	Katalin Egri	2
13	Ireland	25	100	yes	yes	yes	Federico Sollini	2
	Israel	3	75	yes	no	no		
14	Italy/Southtyrol	1796	1450	yes	yes	yes	Robert Demetz	3
15	Japan	1066	1028	yes	yes	yes	Kiminobu Sugiyama	3
	South Korea	25	575	yes	yes	no	Kim Yoonsik	2
	Montenegro	183	213	yes	no	no	Mileta Lekovic	1
16	Netherlands	156	230	yes	yes	yes	Philip de Koningh	2
	New Zealand	110	109	yes	yes	no	Daniel Bogue	2
	North Macedonia	30	150	yes	No	No		
17	Norway	73	90	yes	yes	yes	Björn Larsen	2
18	Poland	365	400	yes	no	yes	Wojciech Woźnica	1
19	Romania	240	235	yes	yes	yes	Codru Popescu	2
20	Russia	117	124	yes	yes	yes		
21	San Marino	301	260	yes	yes	yes	Corrado Sulsente	2
22	Serbia	67	30	yes	no	yes		
23	Slovakia	20	40	yes	no	yes	Jaroslav Pavelka	1
24	Slovenia	566	550	yes	yes	yes	Blaz Lesnik	2
25	Spain	1055	1015	yes	yes	yes	Diego Munuera	3
	Sweden	656	500	yes	yes	no	Frida Kling	2
26	Switzerland	5610	4100	yes	yes	yes	Stéphane Cattin	6
	Turkey	4	450	yes	no	no		
27	USA	103	103	yes	no	yes	Eric Sheckleton	1
	<b>Total</b>							65

### 3- Approval of the agenda

The President notes that the invitation and agenda had been sent to all nations via e-mail in time on February 27th, 2023 and asked the assembly for approval of the agenda.

At this point the President is summing up the Italian topic with a few slides presented to the assembly. He informs about the background, the current status with three requests and the points in the agenda they are related to.

Because the request of AMSI to rejoin ISIA (with no conditions) has not been received in time, the Assembly of the Delegates must decide by a 2/3 majority to include it on the agenda. Before the vote, the President gives the guests of AMSI the opportunity to greet the Assembly and ask to have the chance to have their request added to the agenda.

Giovanni Poncet, Vice-President of AMSI, greets also on behalf of Vice-President Luciano Stampa the present nations of the ISIA family and declares the will of the re-admission to the ISIA. Jim Lister from Great Britain points out that discussion on topics have to be done after approval of the agenda.

To admit the request of AMSI in the agenda there is the need for a 2/3 majority. If admitted, the request will be before point 7.3.

#### **Approval of the agenda - The Assembly votes to admit the request of AMSI in the agenda**

in favour – 59 votes

against – 6 votes

abstention – 0 votes

### 3- Genehmigung der Tagesordnung

Der Präsident stellt fest, dass die Einladung und die Tagesordnung rechtzeitig am 10. März 2022 per E-Mail an alle Nationen verschickt worden sind und bittet die Versammlung um Genehmigung der Tagesordnung.

An dieser Stelle fasst der Präsident das Thema Italien mit einigen Folien zusammen, die er der Versammlung präsentiert. Er informiert über die Hintergründe, den aktuellen Stand mit drei Anträgen und die Tagesordnungspunkte, auf die sie sich beziehen. Da der Antrag der AMSI auf Wiederaufnahme in die ISIA (ohne Bedingungen) nicht rechtzeitig eingegangen ist, müsste die Delegiertenversammlung mit einer 2/3-Mehrheit beschließen, ihn auf die Tagesordnung zu setzen. Vor der Abstimmung gibt der Präsident den Gästen der AMSI die Möglichkeit, die Versammlung zu begrüßen und um die Möglichkeit für die Aufnahme ihres Antrags in die Tagesordnung zu bitten.

Giovanni Poncet, Vizepräsident der AMSI, begrüßt auch im Namen von Vizepräsident Luciano Stampa die anwesenden Nationen der ISIA-Familie und erklärt den Willen zur Wiedereintritt in die ISIA.

Jim Lister aus Großbritannien weist darauf hin, dass die Diskussion über Themen erst nach der Genehmigung der Tagesordnung erfolgen soll. Um den Antrag von AMSI in die Tagesordnung aufzunehmen, ist eine 2/3 Mehrheit erforderlich. Im Falle der Aufnahme wird der Antrag vor Punkt 7.3 stehen.

#### **Die Versammlung genehmigt die vorliegende Tagesordnung ohne Änderung.**

dafür – 59 Stimmen

dagegen – 6 Stimmen

Enthaltung – 0 Stimmen

#### **4- Approval minutes virtual ISIA Assembly of Delegates on October 6<sup>th</sup>, 2021**

The President notes that the minutes have been sent to all member nations and asks the assembly to approve the minutes.

#### **The assembly approves the minutes of the former assembly of the delegates without amendment.**

in favour – 65 votes

against – 0 votes

abstention – 0 votes

#### **5- Reports of the ISIA President and the Vicepresidents**

President Caffi reports about the activities of the Board

- IWF – A slide show is presented. The 1st edition held in Sexten Pustertal, 2022, was a successful event. The plan for the future is to have a Worldwide event every 4 years, -perhaps within Interski and at regional and national level in the years where there are no worldwide events.

- ISIA caring about the environment: the UN Protocol SC4 was signed in October 2020 (Sports for Climate Action declaration). The President introduces Frank Moser and his Keynote lecture that is a first result of the connection ISIA/UN – He gives the floor to Frank Moser, that introduces quickly what to be expected from his keynote on Friday.

- The president invites everybody to join the ISIA Key Lecture on Friday.

- Due to the limited time the Vicepresidents report will be embedded into the specific points.

#### **6- Reports of the Commissions**

First the President reports the need to have more experts from the member nations involved in the work of the commissions.

#### **4- Genehmigung des Protokolls der virtuellen Delegiertenversammlung vom 06.10.2021**

Der Präsident stellt fest, dass das Protokoll an alle Mitgliedsnationen verschickt wurde und bittet die Versammlung das Protokoll zu genehmigen.

#### **Die Versammlung genehmigt das vorliegende Protokoll ohne Änderung.**

dafür – 65 Stimmen

dagegen – 0 Stimmen

Enthaltung – 0 Stimmen

#### **5- Berichte des Präsidenten und der Vize-Präsidenten**

Präsident Caffi berichtet über die Aktivitäten des Vorstandes

- IWF Diashow – Präsentation. Die 1. Auflage 2022 in Sexten Pustertal war eine erfolgreiche Veranstaltung. Der Plan für die Zukunft ist eine weltweite Veranstaltung alle 4 Jahre zu haben, vielleicht im Rahmen von Interski und auf regionaler und nationaler Ebene in den Jahren, in denen keine weltweite Veranstaltung stattfindet.

- ISIA engagiert sich für die Umwelt: Das UN Protokolls SC4 wurde Oktober 2020 unterzeichnet (Sports for Climate Action Erklärung). Der Präsident stellt Frank Moser und seine Keylecture ISIA/UN vor - Frank Moser gibt eine kurze Einführung, was von der Keynote am Freitag zu erwarten ist.

- Der Präsident lädt alle ein, an der ISIA Key Lecture am Freitag teilzunehmen.

- Aufgrund der begrenzten Zeit wird der Bericht der Vizepräsidenten in die einzelnen Punkte eingebettet.

#### **6- Bericht der Kommissionen**

Zunächst berichtet der Präsident von der Notwendigkeit, mehr Experten aus den



He reports that Ski Instructors are asking for support to get recognised in other countries. As an outcome, ISIA found some glitches in the system.

In this context the board revoked the right of Croatia to issue the Card Level and managing ISIA National DB - Now Croatia is requested to define and implement 3° Level for Card.

New ISIA card orders are managed by the Treasurer of ISIA.

The Skischool Standard has been overworked and simplified but the commission asked for more feedback from the nations. Therefore the Presidium decided to withdraw the request under point 7.3

The Marketing Commission was involved in the partnership with Energia Pura eco supplier in the logic of #cleanthemountains

He gave the word to Valentin Kiedaisch to present the work of the Technical Commission. Kiedaisch reports about the Polish association that implemented an ISIA Card level and the on snow inspection of the TC last week. Therefore the result is not ready yet.

The Technical commission was involved and supported several Technical tests since the last Assembly in Sexten. He reminds the nations to send their dates of the technical tests to publish and announce them on the calendar of the ISIA webpage.

About the current observer he is happy to report that Lithuania is in the final steps to become full member and in preparation of an inspection in the end of the year. Further on

Mitgliedsländern in die Arbeit der Kommissionen einzubeziehen. Er berichtet, dass die Skilehrer um Unterstützung bitten, um in anderen Ländern anerkannt zu werden. Hierdurch hat ISIA einige Pannen im System festgestellt.

In diesem Zusammenhang hat das Board Kroatien das Recht entzogen, das Card Level auszustellen und die ISIA National DB zu verwalten - nun ist Kroatien aufgefordert, das Level°3 für die Card zu definieren und umzusetzen.

Neue ISIA Kartenbestellungen werden von der Schatzmeisterin übernommen.

Der Skischulstandard wurde überarbeitet und vereinfacht, aber die Kommission bat um mehr Feedback aus den Nationen. Daher beschloss das Präsidium, den Antrag unter Punkt 7.3 zurückzuziehen.

Die Marketing-Kommission war an der Partnerschaft mit dem Öko-Lieferanten Energia Pura in der Logik von #cleanthemountains beteiligt

Er übergibt das Wort an Valentin Kiedaisch, um die Arbeit der Technischen Kommission vorzustellen. Kiedaisch berichtet über den polnischen Verband, der eine ISIA-Card-Stufe eingeführt hat und die Inspektion auf Schnee der TK in der vergangenen Woche. Leider liegt das Ergebnis noch nicht vor.

Die Technische Kommission war seit der letzten Versammlung in Sexten an mehreren technischen Prüfungen beteiligt und hat diese unterstützt. Er erinnert die Nationen daran, ihre Termine für die technischen Prüfungen zu übermitteln, um sie im Kalender der ISIA-Webseite zu veröffentlichen und bekannt zu geben.

Über die aktuellen Beobachter freut er sich zu berichten, dass Litauen sich in den letzten

there is an expression of interest of Taiwan and Estonia to join the ISIA family.

Schritten zur Vollmitgliedschaft befindet und sich auf eine Inspektion Ende des Jahres vorbereitet. Außerdem gibt es eine Interessensbekundung von Taiwan und Estland, der ISIA-Familie beizutreten.

## 7- Requests

### 7.1. ISIA Quality Standard

Kiedaisch explains the overworked standard that is the outcome of the working group. He shows the new ISIA Quality Standard visualisation and the two changes marked with a red circle. The standard was send out to all nations. He points out the following:

- Not mandatory – implementation and Insertion of Blue level qualified instructors is up to each Member to decide.
- The data of the blue level is not public in the database.
- No costs for blue level
- No ISIA delivered quality stamp for blue level.

### **The assembly approves the ISIA Quality Standard**

in favour – 57 votes

against – 8 votes

abstention – 0 votes

### 7.2 ISIA Skischool Standard

The request is withdrawn by the board. The Skischool Commission wants to have more feedback out of the member nations.

New 7.2 Request of AMSI to rejoin ISIA (no special terms requested from AMSI)

The president opens the topic and gives the floor to the representant of AMSI, Vice President Poncet. He thanks the assembly for the chance

## 7- Anträge

### 7.1. ISIA-Qualitätsstandard

Kiedaisch erläutert den überarbeiteten Standard, der das Ergebnis der Arbeitsgruppe ist. Er zeigt die Visualisierung des neuen ISIA-Qualitätsstandards und die beiden mit einem roten Kreis markierten Änderungen. Der Standard wurde an alle Nationen verschickt. Er weist auf die folgenden Punkte hin:

- Nicht verpflichtend - die Umsetzung und Einführung von qualifizierten Ausbildern der Stufe Blau ist jedem Mitglied freigestellt.
- Die Daten der blauen Stufe sind in der Datenbank nicht öffentlich.
- Keine Kosten für Blue Level
- Kein ISIA-Qualitätsstempel für Blue Level.

### **Die Versammlung genehmigt das ISIA Qualitäts Standard.**

dafür – 57 Stimmen

dagegen – 8 Stimmen

Enthaltung – 0 Stimmen

### 7.2 ISIA-Skischulstandard

Der Antrag wird vom Vorstand zurückgezogen. Die Skischulkommission möchte mehr Feedback von den Mitgliedsnationen haben.

Neu 7.2 Antrag der AMSI auf Wiederaufnahme in die ISIA (an keine besonderen Bedingungen von AMSI geknüpft)

Der Präsident eröffnet das Thema und übergibt das Wort an den Vertreter der AMSI, Vizepräsident Poncet. Er dankt der



to explain their thoughts. He points out that AMSI is the association representing all professional ski instructors of Italy in the whole extension of the country, "from Brenner to Sicily". He expresses the fact that ISIA is the most important snowsports instructors association worldwide and that there is the will of all Italian ski instructors to be represented in it.

President Caffi opens the discussion. Several Delegates addressed questions to Poncet, that replies confirming the strong will of AMSI to rejoin ISIA with all approx. 12.000 instructors from Italy. Poncet stated that FEMPS will not affect AMSI membership in ISIA and that AMSI will comply with the ISIA statutes.

The President opens the vote on the AMSI request to rejoin ISIA.

**The request of AMSI is unanimously approved. The president warmly welcomes AMSI back in ISIA.**

in favour – 65 votes  
against – 0 votes  
abstention – 0 votes

**7.3. Request ARG – "Review of the status of Bolzano within the ISIA." Make effective the immediate dissociation of Bolzano from ISIA**

Because of the reentry of AMSI under point new 7.2 the request is no longer applicable. Alto Adige is automatically represented through AMSI in ISIA.

Versammlung für die Möglichkeit, ihre Gedanken darzulegen. Er weist darauf hin, dass die AMSI der Verband ist, der alle Berufsskilehrer Italiens in der gesamten Ausdehnung des Landes vertritt, "vom Brenner bis Sizilien". Er bringt zum Ausdruck, dass die ISIA der wichtigste Schneesportlehrerverband weltweit ist und dass es der Wille aller italienischen Skilehrer ist, in diesem Verband vertreten zu sein.

Präsident Caffi eröffnet die Diskussion. Mehrere Delegierte richten Fragen an Poncet, die den starken Willen der AMSI bestätigen, der ISIA mit allen ca. 12.000 Skilehrern aus Italien wieder beizutreten. Poncet erklärt, dass die FEMPS keinen Einfluss auf die Mitgliedschaft der AMSI in der ISIA haben wird und dass die AMSI die Statuten der ISIA einhalten wird.

Der Präsident eröffnet die Abstimmung über den Antrag der AMSI auf Wiederaufnahme in die ISIA.

**Der Antrag der AMSI wird einstimmig angenommen. Der Präsident heißt die AMSI wieder herzlich in der ISIA willkommen.**

dafür - 65 Stimmen  
Gegenstimmen - 0 Stimmen  
Enthaltung - 0 Stimmen

**7.3. Antrag ARG - "Überprüfung des Status von Bozen innerhalb der ISIA". Den sofortigen Ausschluss von Bozen aus der ISIA vornehmen.**

Durch den Wiedereintritt von AMSI unter Punkt 7.2 neu ist der Antrag hinfällig. Südtirol ist automatisch durch die AMSI in der ISIA vertreten.





## 8 - Presentation of the 2022 annual account

The president presents the annual accounts 2022. Even with IWF the President is happy to inform about the good result with less loss than planned and explained the details.

## 9- Auditors' report

The auditors Diego Munuera and Codru Popescu declaring that the annual financial report for 2022 has been correctly prepared and closed. They found everything in best order.

## 10- Approval of the 2022 annual accounts and of the activities of the executive board

The President asks the delegates to vote for the approval of the annual accounts 2022 as well as for the discharge of the Presidium.

## The annual account 2022 is approved and the presidium is discharged

in favour - 65 votes

against - 0 votes

Abstentions - 0 votes

## 11- Membership fees 2024

President Caffi explains the proposal of the board to raise the stamp fees to 5 €. The ground for this is the need for resources to boost the TC activities and to improve the tools for quality support.

On the ground of AMSI rejoining, Germany asks for reviewing the fee increasing criteria. They suggest to raise the stamp/card fee to 3€ and to raise the corresponding basic fee to 1500€. They explain that this would make the financial commitment more equal among the members. Argentina agrees but suggests raising to 4€. Because the majority of the comments out of the assembly are in favour of the German request, the President asks for a vote on this.

## 8- Vorstellung der Jahresrechnung 2022

Der Präsident stellt die Jahresrechnung 2022 vor. Trotz IWF freut sich der Präsident über das gute Ergebnis mit weniger Verlust als geplant und erläutert die Details.

## 9- Bericht der Rechnungsprüfer

Die Rechnungsprüfer Diego Munuera und Codru Popescu erklären, dass der Jahresfinanzbericht für 2022 korrekt erstellt und abgeschlossen wurde. Sie fanden alles in bester Ordnung vor.

## 10- Genehmigung der Jahresrechnung 2022 und Entlastung des Präsidiums

Der Präsident fordert die Delegierten zur Stimmabgabe für die Genehmigung der Jahresrechnung 2022 sowie für die Entlastung des Präsidiums auf.

## Die Jahresrechnung 2022 wird genehmigt und das Präsidium wird entlastet

dafür – 65 Stimmen

dagegen – 0 Stimmen

Enthaltungen – 0 Stimmen

## 11- Mitgliedsbeiträge 2024

Präsident Caffi erläutert den Vorschlag des Vorstandes, die Stempelgebühren auf 5 € zu erhöhen. Begründet wird dies mit dem Bedarf an Ressourcen, um die TC-Aktivitäten anzukurbeln und die Instrumente zur Qualitätsförderung zu verbessern.

Im Hinblick auf den Wiedereintritt von AMSI bittet Deutschland um eine Überprüfung der Kriterien für die Gebührenerhöhung. Sie schlagen vor, die Marken-/Kartengebühr auf 3 € zu erhöhen und die entsprechende Mitgliedsbeitrag auf 1500,- € anzuheben. Sie erklären, dass dies die finanzielle Belastung für die Mitglieder gleichmäßiger machen würde.

Argentinien stimmt dem zu, schlägt aber eine Anhebung auf 4 € vor.



### **The membership fees 2024 are approved to 3€ stamp/card and 1500€ basic fee.**

in favor - 45 votes

against - 18 votes

Abstentions - 2 votes

### **12- Approval of the 2024 annual budget**

The president presents the budget planned on the rise of stamp/card fee to 3€. While it is adopted to the new voted fee under point 11 Kiedaisch explains some points of the budget, the loss of sponsors and asks for correct adopting of the budget income later. He pointed out the good voluntary work of the current board and the projects ISIA wants to develop like digital cards, more inspections, office and secretary. Peter Hennekes explained the German calculation of about 107.000 € with the new 9000 Italian Ski instructors

The president asks the assembly to vote on the annual budget 2024. The assembly agrees on a open vote.

### **The annual budget 2024 is unanimously approved**

in favour – 65 votes

against – 0 votes

abstention – 0 votes

### **13- New members' applications for admission**

#### **13.1 ISIA Italia - Request for membership of ISIA by a new entity, ISIA Italia**

The request is no longer valid because of the reentry of AMSI under point New 7.2.

### **16- Miscellaneous**

There are no further comments.

Da die Mehrheit der Kommentare aus der Versammlung dem deutschen Antrag zustimmt, bittet der Präsident um eine Abstimmung darüber.

### **Die Mitgliedsbeiträge 2024 werden mit 3€ für Marke/Karte und 1500€ Mitgliedsbeitrag genehmigt**

dafür – 45 Stimmen

dagegen – 18 Stimmen

Enthaltungen – 2 Stimmen

### **12- Genehmigung des Jahresbudgets 2024**

Der Präsident erläutert das Budget für 2023 basierend auf der Anhebung der Marken/Karten auf 3 €. Während es angepasst wird erklärt Kiedaisch einige Punkte wie der Verlust von Sponsoren, und bittet um eine genaue Anpassung im Nachgang. Er betont die gute und ehrenamtlich erbrachte des aktuellen Präsidiums die Projekte, die ISIA entwickeln will, wie die digitale Karte, mehr Inspektionen, Office und Sekretär.

Peter Hennekes erklärt die deutsche Kalkulation des Budgets von 107.000 € inklusive der 9000 neuen italienischen Skilehrer.

Der Präsident bittet die Versammlung, für die Genehmigung des Jahreshaushalts 2023 zu stimmen.

Die Versammlung stimmt einstimmig für eine offene Abstimmung über diesen Vorschlag.

### **Das Jahresbudget 2024 wird genehmigt.**

dafür - 65 Stimmen

dagegen – 0 Stimmen

Enthaltung – 0 Stimmen

### **13- Neue Mitglieder**

#### **13.1 ISIA Italien – Antrag auf Mitgliedschaft des neuen Verbandes ISIA Italien**

Der Antrag ist nicht länger gültig aufgrund des Wiedereintrittes von AMSI unter Punkt 7.2 neu.

### **16- Verschiedenes**

Es gibt keine weiteren Kommentare.



Der Präsident schließt die Versammlung um  
18:20 lokaler Zeit.

The President closes the Assembly of the  
Delegates at 6:20 pm local time.

**Internationaler Skilehrerverband (ISIA)**  
**International Ski Instructors Association (ISIA)**

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'V. Caffi', is positioned above the name of the President.

**President**  
Vittorio Caffi

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'V. Kiedaisch', is positioned above the name of the Vicepresident Europe.

**Vicepresident Europe**  
Valentin Kiedaisch